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68. sjednica Izvršnog odbora 

 

Z A P I S N I K 
 

Sjednica je održana u utorak, 13.06.2017. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, s 

početkom u 18:30 sati. 
 

Prisutni 
Članovi Izvršnog odbora: 

1. Tomislav Kaniški, dopredsjednik Saveza; 
2. Frane Marković, član Izvršnog odbora Saveza 

3. Mario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza 
4. Ivan Šeperić Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Ivo Tišljar, član Izvršnog odbora Saveza 
 

Tajnica - zapisničar: 
6. Ivana Težak, tajnica Saveza 

 

Ostali: 
7. Tomislav Varnica – voditelj Pre-O reprezentacije 

8. Edi Ocvirk – voditelj reprezentacija 

 

Odsutni članovi Izvršnog odbora: 
1. Eduard Perković, predsjednik Saveza, opravdano 

2. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza, opravdano 
 

Konstatira se da na početku 68. sjednice IO-a, dana 13. lipnja 2017. 
godine prisustvuje 5 članova s pravom glasa što je dovoljno za 

donošenje pravovaljanih odluka. 
 

Predložen je slijedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika sa 67. sjednice IO 
3. Financijski plan za 2018. 

4. Pravilnik za natjecanja 2017. – dozvoljeno zadržavanje na stazi 
5. Reprezentacija 

6. Tužba protiv Saveza 
7. Aktualna problematika natjecanja – SiBO, Ačkov kup, Pre-O Kup 

8. Natjecateljske knjižice 
9. Registracija natjecanja 2017. - registracija natjecatelja u Preciznoj 

orijentaciji 



10. Razno 

 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

2. Usvajanje Zapisnika sa 67. sjednice IO 

67. Zapisnik  usvojen jednoglasno, uz primjedbu Damira Gobeca (točka 

6. voditelj reprezentacije ima funkciju izbornika reprezentacije u 
preciznoj orijentaciji – protiv, podržan plan i program Edija Ocvirka). 
 

3. Financijski plan za 2018. 
Financijski plan dostavit će se na zahtjev HOO-a zbog povećanog iznosa 

financiranja HOS-a. Tomislav Kaniški predlaže podizanje iznosa traženih 
sredstava za 50% u odnosu na dosad tražena sredstva. U sredstva 

uvrstiti i Europsko prvenstvo za financiranje. 
Sredstvima osigurati financiranje svih članova reprezentacije. 

Sredstvima predvidjeti i financiranje crtanja karata. 
Sredstvima obuhvatiti i financiranje medalja. 

Dvostruko povećati iznos sredstava za opremu (SI stanice, materijalna 
sredstva). 

Prijedlog financijskog plan za HOO jednoglasno usvojen. 

 
4. Pravilnik za natjecanje 2017. 

Nakon kraće diskusije dodatno je pojašnjeno dozvoljeno maksimalno 
zadržavanje natjecatelja na stazi na Kup i natjecanjima i prvenstvima 

Hrvatske. (Prilog 1). 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 
5. Reprezentacije 

Ivo Tišljar objasnio je problematiku organizacije precizne orijentacije. 
Tomislav Varnica, izbornik s mandatom za preciznu orijentaciju, priložio 

je kriterije za izbor reprezentacije za 2018. godinu. (Prilog 2). 
Traži da precizna orijentacija ima iste uvjete kao i orijentacijsko trčanje 

u smislu organizacije natjecanja. 
Naglašeno je da u novom Pravilniku za državne reprezentacije nema 

amandmana za organizaciju precizne orijentacije. 

Nakon rasprave glasalo se o prijedlogu amandmana Tomislava Varnice 
na Pravilnik o državnim reprezentacijama. 

Prijedlog amandmana jednoglasno je odbačen. 
Prijedlog amandmana vraćen je na doradu Tomislavu Varnici. 

Tomislav Varnica obavijestio je izvršni odbor da postoji mogućnost 
izmjene članova reprezentacije zbog osobnih problema jednog od 

članova reprezentacije. 
 

6. Tužba protiv Saveza 
Tomislav Kaniški obavijestio je o istražnom postupku koje je državno 

odvjetništvo pokrenulo na temelju anonimne prijave. Nadležnim tijelima 
dostavljeni su traženi podaci. Do okončanja postupka IO ne smije 

komentirati isti. 



 

7. Aktualna problematika natjecanja 

Domagaj Pavlin zbog loše kvalitete tiska karte nije mogao dovršiti trku 
na natjecanju Slavonija i Baranja Open. OK Vihor predlaže da mu se  

vrate bodovi na način da mu se u izračun bodova tijekom godine uvrsti 
prosjek bodova koji će osvajati tijekom sezone za to natjecanje. 

Mario Štambuk – suzdržan, Tomislav Kaniški, Frane Marković, Ivo Tišljar 
i Ivan Šeperić Grdiša – protiv 

 
OK Vihor prijavio je probleme kod bodovanja svojih članova za Kup 

Hrvatske. 
Svi koji imaju problema sa bodovanjem trebaju se javiti voditelju 

bodovanja za Kup Lini Legcu. 
 

OK Kapela – podnijeli su primjedbu na nedostatak kontrolora natjecanja 
(nije objavljen kontrolor u pozivu) za natjecanje OK Vhora Ačkov kup. 

Izvršni odbor smatra da je neprihvatljivo organizirati najvažnije državno 

prvenstvo bez kontrolora natjecanja. Zadužuje se Ivan Šeperić Grdiša 
da prouči pravilnike u vezi navedene situacije. 

Savez je službeno tražio informaciju o kontroloru natjecanja od 
organizatora koju nije dobio. 

Traži se od OK Vihora da se pridržava Pravilnika za natjecanja kod 
organizacije istih. 

 
Na štafetnom natjecanju OK Kapela uočen je problem s postavljanjem 

kontrolnih točaka unutar kružnice a iste su bile postavljane ispod 
minimalnog propisanog razmaka. Traži se od OK Kapela da se pridržava 

Pravilnika za natjecanja kod organizacije istih. 
 

OK Međimurje podnijelo je molbu za promjenom termina natjecanja – 
12. Međimurje Open. 

Nakon rasprave glasalo se o prijedlogu promjena termina natjecanja – 

jednoglasno protiv. 
OK dr. I. Merz se žalio zbog promjene termina natjecanja u lipnju. 

 
8. Natjecateljske knjižice 

Natjecateljske knjižice su predane tajnici saveza te će biti proslijeđene 
klubovima. 
 

9. Registracija natjecatelja 2017. 
OK Vihor je primijetio nelogičnosti kod proglašavanja prvaka Hrvatske 

u Juniorskoj i Seniorskoj kategoriji u Kupu i PH Hrvatske u Preciznoj 
orijentaciji. Zadužuje se povjerenih za preciznu orijentaciju da predloži 

rješenje prilikom donošenja pravilnika za natjecanja za 2018. godinu. 
 

10. Razno 
Lino Legac uvidio je pogrešku kod računanja rezultata za Kup Hrvatske 

2016. godine – što mijenja rezultate u poretku klubova. Problem je 

nastao neplaćanjem članarine OK Ris nakon čega je odlučeno da se 
rezultati njihovih članova brišu iz rezultata za Kup. Jedina promjena je 



u klupskom bodovanju, prema izmijenjenim rezultatima OK Kapela je 

na 4. mjestu, a OK Maksimir na 3. mjestu konačnom poretku. 

Priznaju se novi rezultati. 
Jednoglasno usvojeno. 

 
 

OK Sova se prijavio za kandidata za organizatora međunarodnog 
natjecanja Alpe Jadran Kup u 2019. godini. 

Nakon rasprave glasalo se o kandidaturi OK Sova. Glasanje je prošlo sa 
4 glasa ZA (Ivo Tišljar, Tomislav Kaniški, Mario Štambuk i Ivan Šeperić-

Grdiša) i jednim glasom PROTIV (Frane Marković). 
 

OK Ivan Merz traži da se poziv za sjednicu Izvršnog odbora dostavi svim 
predstavnicima klubova. 

Poziv za sjednicu Izvršnog odbora nalazi se na mrežnim stranicama 
Saveza stoga je svima dostupan. 

 

 
Sjednica je završila u 19:30 

 
 
 

 
Zapisnik vodila: 

Ivana Težak 

    Hrvatski orijentacijski savez 
 

dopredsjednik 
Tomislav Kaniški 

 


